

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 /

服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號 :
Application No.:

304229523

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :
Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、
地址 :
Applicant's Name, Address:

HARDWOOD PRIVATE LIMITED
80 Robinson Road #17-02,
Singapore 068898

[740/ 註冊申請人的送達地址 :
750] Applicant's Address for Service:

LIMS Solicitors
23/F, Pilkem Commercial Centre,
8 Pilkem Street, Jordan, Kowloon,
Hong Kong

[571] 商標描述 :
Mark Description:

The applicant claims the colours blue and yellow as elements of mark "A" in the series.

[511] 類別編號 :
Class No.:

3, 5, 21, 29, 30, 32, 33, 35, 43

[442] 公布獲接納註冊申請日
期:
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

02-02-2018

申請人擬修訂類別 33 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 33 to read as follows:

類別 Class 33
Alcoholic beverages, except beer and wines; alcoholic essences; alcoholic extracts; alcohol (rice-); alcoholic beverages containing fruit; anise [liqueur]; aperitifs; beverages (alcoholic-) except beer and wine; arrack [arak]; bitters; brandy; cider; cocktails; cognac; curacao; digesters [liqueurs and spirits]; distilled beverages; dried and fermented extract of black glutinous rice (alcoholic extracts); fruit extracts, alcoholic; fruit (alcoholic beverages containing-); gin; hydromel [mead]; kirsch; liqueurs; mead [hydromel]; peppermint liqueurs; perry; piquette; rice alcohol;

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

rum; sake; spirits [beverages]; vodka; whisky; all the aforementioned goods excluding wines and wine-based beverages.

[210] 商標申請編號 : 304589092
Application No.:

[540] 商標 :
Mark:



[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、
地址 :
Applicant's Name, Address:
魯班嫡系機器人 (深圳) 有限公司
中國內地
廣東省深圳市
龍崗區橫崗街道六約金塘工業區勤富路 28 號 A 棟 5F

[740/ 註冊申請人的送達地址 :
普衡知識產權代理有限公司

750] Applicant's Address for Service: 香港
上環永樂街 72-74 號
永利大廈 9 字樓 C 室

[571] 商標描述 :
Mark Description:
不適用

[511] 類別編號 : 7, 9, 42
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期:
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:
30-11-2018

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

申請人擬修訂類別 7, 9, 42 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7, 9, 42 to read as follows:

類別 Class 7

自動操作機 (機械手); 機器人 (機械); 馬達和引擎啟動器; 泵 (機器、引擎或馬達部件); 電子工業設備; 機器、引擎或馬達用機械控制裝置; 電焊機; 升降機 (運送滑雪者上坡的裝置除外); 整修機 (機械加工裝置); 金屬加工機械; 上述無一使用或應用於飛機、海上及航空運輸工具、及船舶推動。

類別 Class 9

光學鏡頭; 變壓器; 傳感器; 集電器; 集成電路; 計算機芯片; 加速度傳感器; 變頻器; 電源開關; 電源控制器; 上述無一使用或應用於飛機、海上及航空運輸工具、及船舶推動。

類別 Class 42

計算機編程; 計算機軟件設計; 計算機軟件更新; 計算機軟件安裝; 計算機程序和數據的數據轉換 (非有形轉換); 計算機硬件設計和開發諮詢; 計算機系統遠程監控; 通過網站提供計算機技術和編程信息; 雲計算; 外包商提供的信息技術服務; 上述無一與飛機引擎、飛機引擎的監測及飛機引擎技術、船舶引擎及科技、及核能有關。

-
- [210] 商標申請編號: 304457917
Application No.:
- [540] 商標: A. blooming blossom
Mark: B. Blooming Blossom
C. BLOOMING BLOSSOM
- [730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址: KABUSHIKI KAISHA KOSÉ (KOSÉ CORPORATION)
Applicant's Name, Address: 6-2, Nihonbashi 3-chome,
Chuo-ku, Tokyo,
JAPAN
- [740/ 註冊申請人的送達地址: Wilkinson & Grist
750] Applicant's Address for Service: 6th Floor, Prince's Building,
Chater Road, Central,
HONG KONG
N/A
- [571] 商標描述: Mark Description:
- [511] 類別編號: 3
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 27-04-2018

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例) 第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

申請人擬修訂類別 3 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3
mascara
